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1. De uitvoering van de motie Rust voor duurzame partners laat op zich wachten. 
De wethouder geeft aan dat dit jaar af te willen ronden. Kan de wethouder 
toezeggen dat dat voor de behandeling van de begroting te doen, zodat partners 
bij de subsidieaanvraag van 2026 en later de beloofde rust gaan krijgen? 

2. De wethouder gaf aan dat ze ook vindt at we de ambitie zouden moeten verhogen 
als het gaat om mensen uit de bijstand helpen. Het gaat om ‘taaie kost’. Ze gaf 
ook aan dat de nieuwe instroom van mensen in Anrhem zorgt voor extra druk op 
de bijstand. Kan de wethouder aangeven hoe de portefeuillehouder W&I en ook 
de afdeling W&I worden meegenomen in het beleidskader ‘Arnhem gastvrije 
stad’.  

3. Op de vraag of we verschillende scenario’s kunnen ontvangen als het gaat om 
het transformatieplan Sociaal Domein, antwoordde de wethouder dat ze de 
rijskmiddelen breed wil toekennen. Met de vraag bedoelden we echter of we ook 
een scenario kunnen verwachten waar geen extra middelen naar het sociaal 
domein gaan, en niet alleen scenario’s waar meer geld nodig is.  Dit omdat het er 
uit ziet dat er simpelweg niet meer geld is de komende jaren, zowel op rijksniveau 
als op lokaal niveau.  

4. De wethouder gaf aan dat de Gelrepas wordt geëvalueerd en dat we de evaluatie 
na de zomer ontvangen. Is het niet zo dat we de gelrepas evaluatie in 2023 
hebben behandeld en kunnen we daarom de schaarste capaciteit van ons 
ambtelijk apparaat niet beter benutten?  
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